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NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVERKLUBBEN 
Protokoll fört vid styrelsens möte den 18-19 november 2023 i Jönköping 

 
                      
 

§ 82 Ordföranden  öppnade mötet och hälsade välkommen. 
 
§ 83          Beslutsmässighet.  Beslutsmässighet föreligger. Närvarande:  

Mats Viker,  Carina Boijertz, Gunliz Bengtsson, Mikael Knös, Malin Kånåhols, Romy 
Jonsson, Therese Knutsson samt Åsa Roosqvist.  Meddelat frånvaro: Monika 
Levisson  
 

§ 84            Dagordningen presenterades och godkändes.                                                   
 

§ 85          Som justerare valdes Mikael Knös 
 

§ 86 Tidigare möten samt protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.  
Diskussion kring RAS, implementera uppföljningen i verksamhetsberättelsen, 
publicera artiklar i Tollaren.   
Lyfta provledarnas insatser, ser olika ut i de olika avdelningarna. Vad kan 
Tollarklubben göra? 
Molntjänst och digital signering för våra dokument? Mer under sekreterarens 
punkt. 
Genetisk mångfald. Svalt intresse för en arbetsgrupp kring detta. 
Uppfödarträff genomförd med Erling Strandberg, ca 40 deltog. Hur kan den 
inspelade filmen distribueras och sparas? Eget Youtubekonto. 

 
§ 87 Inkomna skrivelser 

• Fråga om annons för SSRKs jubileumsutställning i Tollaren? 
• Inkommen motion från medlem angående WT på Specialen, som kommer 

diskuteras på januarimötet. 
• Diverse post från SSRK, protokoll etc. 
• Från SSRK Exteriördomarkonferensen 2025 blir helt digital.  
• Inbjudan till avelskonferens i februari 2024 

 
§ 88  Utgående skrivelser 

• Angående val av ordförande SKK centralstyrelsen 
• Dialoger med rasklubbar angående arbetsgrupper inom SSRK 

   
 

§ 89 Valberedningen-  Sammankallande deltog digitalt för att stämma av inför 
Klubbmötet. Valberedningen kommer kontakta var och en i styrelsen. Styrelsen 
belyste behovet av en exteriöransvarig,  vars huvuduppgift är att genomföra analys av 
resultat, delta i exteriördomarkonferensen, INTE att ansvara för Specialens 
utställning. 
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§ 90  Rapporter från alla ansvarsområden 
  

a.              Ordförande:  Deltar i SSRKs arbetsgrupper “Vårt medlemskap”  
“Ekonomi och medlemsavgifter” som egentligen handlar om samma sak. Specificera 
vad som är SSRKs kostnader och vad vi i rasklubben ska betala för.  
Mail från medlem angående sidomarknad av Tollaren 

 
b.           Vice ordförande:  Rasmontern på Stockholm Hundmässa fullt bemannad. Tyvärr 

blir det ingen rasmonter på MyDog, då ingen visat intresse för att ta ansvar för 
detta. 
Nytt avtal mailat till Dummies.se, dock ej påskrivet och svarat. Är igång med att söka 
avtal för fodersponsring inför specialen 24. 
Hittat ett alternativ till TP-victory, Prima4you.  
Vi beslöt avsluta TP-victory och skapa en web-shop på Prima4you.  

 
 
 
 

c.          Jaktansvarig: 
Artikel på gång angående vad som ger Not Sufficient ( till Tollaren) baseras på 
statistik för 2022 samt 2023. Analysen mer detaljerad vad gäller tex 
vilthanteringen, med stöd av de “nya” protokollen. 
Rapport från Tollingjaktkommitten: SKK-start kommer börja användas from 1 
januari 2024. Protokollen kommer att matas in digitalt (detta kan göras offline) 
detta kommer även att innebära att protokollen är digitala.  Klart att användas när 
provsäsongen börjar.  
Tollingjaktprovsdomarkonferens SSRK 15-16 juni Göteborg 2024. Digitala 
utbildningar i SKK-start för provledare och kommissarier kommer att genomföras. 
Provledarutbildning kommer genomföras 2024, den teoretiska delen blir digital och 
sedan den praktiska delen under ett prov.  
Provsäsongen: Färre prov 2023 men fler startande tollare än tidigare. 2019 var 494 
startande hundar, 2023 har det hittills varit 517 starter (inkl. praktiska prov). 2023 
har det varit 25 prov(exklusive Tollarspecialen och de praktiska proven). Totalt 
startande hundar 213 hundar. Snitt 2,43 starter/hundar, 1-9 starter/ hund.  
Provledarutbildning och Tollingjaktprovsdomarkonferens planeras av 
Tollingjaktkommitten. 
Tollingjaktkommitten för även dialog med SKK angående poängberäkningen för 
Bruksuppfödarpris. 
SKK-start kommer att gälla för Tollingjaktproven from 2024. Detta system kommer 
att möjliggöra digitala protokoll.  
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d.                     Sekreterare:  
Beslut att utöka dropboxkontot så att även signering av protokoll ingår. Diskussion 
om Hemsidan (webmaster kommer att delta på januarimötet)  Tollaren samt 
kommande bokningar (styrelsemöte januari samt Klubbmötet). 

 
e.                    Kassör:  Antal medlemmar 1 november 1366.  

Betalningen för jaktproven från Specialen har ej kommit oss tillhanda, fel i SSRK-
prov med resultaten.  
 
 

f.                    Avelsansvarig:  CLAM: Allvarlig sjukdom där hjärtmuskeln påverkas, finns ingen 
bot. Hundar som utvecklar sjukdomen avlider vid ca 1,5 år. Recessiv nedärvning. 
Finns DNA-test, för att identifiera carrier. Viktigt att våga använda carrier 
tillsammans med fri-testad hund i avel. Beslut att skriva en rekommendation om 
testning. Sammanfattning på svenska och den vetenskapliga rapporten publiceras 
tillsammans med rekommendationen vid nästa möte den 11/12. Behövs detta 
skickas som delrevidering av RAS? Vi undersöker. 
10 av 33 födda kullar har haft ett preliminärt kullindex som varit under 100. Hur 
hanterar vi detta? Motivering till det val man gör. Rasens höfter har förbättrats 
avsevärt.  
Färre antal hundar födda de senaste åren. 2014-2021 ca 340 valpar/år. 2022-2023 
250 valpar/år. vilket motsvarar en minskning med 25%. 

 
g.                     Aktivitetsansvarig:  Förbereder en aktivitetsträff till den 6-7 april 2024. Kommer 

att begränsas till max två personer/ aktivitetsgrupp. 
Aktivitetsgrupperna har uppmanats lämna in planering och budget för 2024 innan 
årsskiftet. Möjlighet till bidrag finns. Grupperna uppmanas också dela med sig av 
sina aktiviteter och skriva om dem i Tollaren. 

 
h.                    Uppfödaransvarig :   Genomfört höstens digitala uppfödarträff, Erling Strandberg 

från SLU pratade om Mental-Index.  
Genomför genomlysning av publicerade kennlar/ uppfödare på hemsidan. När är en 
kennel aktiv? Allt för att hjälpa eventuella valpköpare. Att stå som inaktiv, innebär 
att presumtiva valpköpare inte behöver kontakta dem och inte få svar.  
Bjuda in Rasinformatörer till januarimötet.  
Uppfödarträff söndag efter Klubbmötet,  

 

i.   Specialenansvarig:  Utvärdering tollarspecialen 2023, färre anmälda i alla grenar, 
störst drop i utställning och workingtest. Diskussion hur vi marknadsför de olika 
grenarna. Information om och kring Specialen i olika kanaler. Olika 
marknadsföringsinsatser, återinföra samlingsplatser som “check in” och gemensam 
prisutdelning? Viktigt att involvera medlemmarna, ställa frågan till dem, vad vill de 
utveckla.  
Starta marknadsföring av Tollarspecialen 2024 redan på Stockholm Hundmässa, 
dessutom i Tollaren 1/2024.  
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j.                       Exteriöransvarig: Vakant   

Exteriördomarkonferens 2025  
Beslut taget av SKK att hela exteriördomarkonferensen blir digital. Beslut att skapa 
en arbetsgrupp som ser över det befintliga Raskompendiet och jobbar fram 
underlag för konferensen.  

 
§ 91  Mentalindex Förarorientering blir den femte kategorin för egenskapsvärde. 

Kopplar till endast fem punkter i BPH-protokollet. Övriga fyra kategorier är 
socialitet, lekfullhet, miljötrygghet samt hotfullhet.  
Publicera mentalindex? Var? Och Hur? Vi måste även publicera material, beskriva 
kategorierna och tillgängliggöra detta samt bestämma hur resultatet ska publiceras. 
Vi kan få en excel-fil två gånger om året med resultat för alla BPH-beskrivna hundar, 
som även innehåller ett verktyg för provparning. Denna fil kan vi publicera på 
hemsidan.  Handledning till hur filen ska läsas samt hur verktyget ska användas 
kommer att tas fram. Preliminär tid för lansering juni 2024. 

 

§92 Klubbmötet 
Den 9 mars i Jönköping. Kallelse kommer i Tollaren 4/23 samt på hemsidan. 
Avslutas på lördagen med föreläsning om friskvård, rehab, första hjälpen. 
Klubbmötet genomförs fysiskt. Däremot finns möjlighet att delta på söndagens 
uppfödarträff via digital länk.  

 
§ 93          Övriga frågor:      

• Hur ser fördelningen av bidrag till aktivitetsgrupperna ut? Finns maxtak eller 
fond som ligger till grund? Vi har inget beslut på detta. Diskuteras på 
januarimötet efter att aktivitetsgrupperna inkommit med önskemål. 

 
§ 94  Nästa styrelsemöte:  11 december kl.19.00 via zoom sedan fysiskt styrelsemöte 

27-28 januari 2024. 
 

§ 95 Ordförande avslutade mötet 
 

 
Vid Protokollet:                                                                      Justeras: 
  
  
-----------------------------------------                                -------------------------------------------- 
Åsa Roosqvist, sekreterare                                              Mats Viker, ordförande 
 
 
 
 
    -------------------------------------------- 
    Mikael Knös 
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